
 

 

 

 

 

 

 

Naar aanleiding van het artikel van omrop Fryslân van vanavond over  

“Fryske bedriuwen op list mei megawinsten yn de soarch” van wil de PvdA fractie graag 

de volgende schriftelijke vragen stellen: 

 

 

 

Meerdere partijen hebben (vergelijkbare) vragen gesteld en/of zorgen geuit bij de 

recente media aandacht voor hoge winsten in de zorg. Het College heeft samen met 

SDF een aanpak voor mogelijke gevallen van fraude. Uit de lijst van 174 zorgaanbieders 

zijn 8 aanbieders naar voren gekomen die gecontracteerd zijn door Sociaal Domein 

Fryslân (SDF) voor beschermd wonen, specialistische jeugdhulp en/of Ernstig 

Enkelvoudige Dyslexie (EED). Het gaat dan om  Team050, Friesland Begeleid Wonen, 

Martinizorg, De Ruumte, Auti-start, Pento, Therapeutische zorginstelling de Oase en 

Zorgbureau de Stellingwerven. Van deze aanbieders - met activiteiten in Friese 

gemeenten - gaat SDF een grondige analyse maken. Uit deze lijst zijn twee aanbieders 

naar voren gekomen (Friesland Begeleid Wonen Zorgbureau de Stellingwerven) die zijn 

gecontracteerd in onze lokale (wmo) contracten. We sluiten aan bij de nadere analyse 

en onderzoek van Sociaal Domein Fryslân (SDF) welke zich richt op 8 gecontracteerde 

zorgaanbieders. Daarin zullen de jaarrekening, de omzet, het financieel aandeel in 

Fryslân per zorgaanbieder en het KPMG rapport betrokken worden.  
 

NB: overigens moet de aanpak van vermoedelijke fraude los gezien worden van de 

aanpak van de taskforce jeugd die zich primair richt op het verbeteren van het 

inkoopproces jeugd. 

 

NB2: vermoedens van fraude in de zorg kunnen door inwoners en gebruikers ook ten 

allen tijde worden gemeld bij de nza. 

 

 

 

Is het college op de hoogte van het artikel van omrop Fryslân over bedrijven in 

Heerenveen die behoren tot de 174 bedrijven in Nederland die “megawinsten” zouden 

maken in de zorg?  

 

Ja.  

 

 

Wat is de status van de informatie en als er “megawinsten” gemaakt worden in de zorg,  

wat gaat het college hieraan doen? 

 

We sluiten aan bij de nadere analyse en onderzoek van Sociaal Domein Fryslân (SDF).  

 

Het college vindt het van belang om aan te geven dat het feit dat een zorgaanbieder op      

de lijst van het landelijk onderzoek staat, niet automatisch betekent dat er sprake is 
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van onrechtmatigheid. 

 

 

 

    In het artikel zouden bepaalde posten “onleesbaar zijn gemaakt”. Hoe duidt het        

    college dit? 

 

    Indien sprake zal zijn van vermoedens van onrechtmatigheid dan zullen die 

    aanbieders door SDF worden uitgenodigd voor een gesprek. Met hen wordt verkend    

    wat de reden is voor de hoge winsten. Afhankelijk van de uitkomst van deze  

    verkenning, volgen verdere stappen.  

 

 

 

 


